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Vragen aan de wethouder ten aanzien van het Geusseltbad 

 

Rekenkamerrapport 

Op pagina 16 wordt de bereikbaarheid van de 2 baden gewaardeerd met +/-. 

Had dit niet gewoon met een + gewaardeerd moeten worden? 

Op pagina 17 wordt de herontwikkelingsopbrengsten Dousberg ingebracht in de afweging. Had dan 

niet ook de herontwikkelingsopbrengsten van de grond van het huidige Geusseltgebied moeten 

worden meegenomen? 

Op zowel pagina 20 1e alinea van paragraaf 2.3.6. staat dat de gemeente de berekening niet kan 

reproduceren? Ook op pagina 25 schrijft de RKM over de berekening van de lasten dat “ook bij 

navraag bij de gemeente, onduidelijk is gebleven”. 

Een van kernpunt van correcte informatieverstrekking is dat men het moeten kunnen reproduceren.  

Waarom is de gemeente niet in staat gebleken om dit te verduidelijken? Of anders de onderbouwing 

van de gemeente te reproduceren. 

Op pagina 30 wordt onder het kopje Personeelskosten een viertal onduidelijkheden geconstateerd. 

Uw antwoord op de eerste conclusie en aanbeveling is dat u voldoet aan de gestelde wet- en 

regelgeving, maar kan ik niet opmaken of u het eens bent met de onduidelijkheden onder de kop 

Personeelskosten. Wat is uw mening hierover? 

Is de bezettingsgraad van het Geusseltbad onder de maat? Zijn er teveel niet productieve uren? 

Brief van 5 september 2018 

In uw brief verwijst u naar verschillende momenten waarop de Raad betrokken is geweest bij 

besluitvorming. Zo wijst u naar een besluit in 2012 en 2015. Hiertussen is de samenstelling van de 

raad veranderd. Ook nu is de raad weer in een nieuwe samenstelling.  

Moet de raad bij iedere nota zelf gaan zoeken welke besluiten er in het verleden zijn genomen om 

een volledig beeld te krijgen? 

Op pagina 3 schrijft u “De geconstateerde verschillen zijn verklaarbaar en ontstaan door een wijziging 

in de boekingssystematiek”. Graag zie ik de verklaring tegemoet. 

Welke conceptberekeningen die niet aan de Raad zijn gepresenteerd worden door de RKM gebruikt? 

Op pagina 4 geeft u aan dat er bewust is gekozen om alleen de beïnvloedbare kostenaspecten te 

presenteren. Hoe is de raad geïnformeerd dat de niet alle kosten werden gepresenteerd? 
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